



# 動畫及數碼藝術（榮譽）文學士 BA (Hons) in Animation and Digital Arts

四年制自資文學士課程  
4-Year Self-financed Degree Programme

## 課程簡介 Programme Introduction

動畫及數碼藝術（榮譽）文學士是四年全日制學士學位課程，為創意藝術教育提供全面及多元學科的教學法，以培養創意思維和創造力。為了讓學生的專業發展路向作準備，課程還提供一系列涵蓋動畫、數碼媒體裝置藝術及其他創意媒體領域的選修科目。

Bachelor of Arts (Honours) in Animation and Digital Arts (ADA) is a 4-year full-time degree programme. It offers a comprehensive, multidisciplinary approach to creative arts education that fosters innovative thinking and creativity. To prepare ADA students for a professional pathway of their own choice, a string of electives is made available in animation, digital arts installation and other fields in creative media.

## 課程特色 Programme Highlights



藝術史  
Art History



2D/3D 動畫  
2D/3D Animation



數碼藝術  
Digital Art



虛擬實境  
VR/AR



電影藝術  
Film Art

## 必修課程 Required Courses

(48 credits)

- Computer Graphics
- Art History: An Introduction
- Introduction to Moving Images
- 2D Animation
- 3D Character Animation Workshop
- History of Animation
- Digital Modelling and Rendering
- Storytelling and Storyboarding
- Concepts of Expanded Reality
- 3D Animation Workshop
- Capstone Project

## 選修課程 Elective Courses

(Any 4 courses, 12 credits)

- Cultural and Creative Industries: Principles and Practices
- Digital Art Installation
- Game Design
- Interactive Art
- Motion Graphics
- New Media Storytelling
- Non-fiction Video
- Photography Theory
- Production Design
- Sound Design
- Understanding Drawing
- Videogame Theory and Analysis
- Virtual Reality (VR)/ Augmented Reality (AR) Workshop
- Visual Culture and the Digital Media

## 課程結構 Programme Structure

	學分 Credits
核心課程 Core Curriculum	
■ 共同核心 Common Core	12
■ 5個課程組別 5 Clusters	15
動畫主修 ADA Major	48
英語課程 English Language	12
中國語文 Chinese Language	6
自由選修 Free Elective	27
<b>總共 Total :</b>	<b>120</b>



## 一年級收生 First Year Admission

申請人必須符合以下其中一項入學要求：

Applicants must fulfilled one of the following entrance requirements:



**i** 香港中學文憑試 HKDSE

	等級 Level
英國語文 English Language	3
中國語文 Chinese Language	3
數學 Mathematics	2
通識教育 Liberal Studies	2
一科選修 One Elective Subject	2

**ii** 由認可大專院校頒發的學位或副學位課程

A degree or sub-degree awarded by a recognized post-secondary institution

**iii** 其他認可的本地或非本地學歷 Other acceptable local and non-local qualification

[www.ln.edu.hk/admissions/ug/nonjupas/requirements.php](http://www.ln.edu.hk/admissions/ug/nonjupas/requirements.php)

**iv** 內地高考資格 Qualification of Joint Entrance Examination for Universities in PRC (Gao Kao)

[www.ln.edu.hk/admissions/ug/mainland/requirements.php](http://www.ln.edu.hk/admissions/ug/mainland/requirements.php)

## 高年級收生 Senior Year Admission

申請人必須符合以下其中一項入學要求：

Applicants must fulfilled one of the following entrance requirements:

**i** 於認可的專上院校完成為期至少兩年的全日制副學士或高級文憑學位並畢業

Successfully graduated from a recognised full-time Associate Degree (AD)/Higher Diploma (HD) programme with duration of at least two years offered by a post-secondary institution

**ii** 於香港高級程度會考中的英語運用科及中國語文及文化科中取得E級成績，及於2科高級程度科目取得E級成績或於1科高級程度科目以及2科高補程度科目（英語運用科及中國語文以外）取得E級成績

Grade E or above in both Advanced Supplementary (AS) Level Use of English (UE) and Chinese Language and Culture (CLC), PLUS Grade E or above in two Advanced Level (AL) subjects OR Grade E or above in one AL subject and in two AS Level subjects other than UE and CLC in the Hong Kong Advanced Level Examination (HKALE)

**iii** 其他可接受的非本地學歷

Other acceptable non-local qualifications

**iv** 以上所沒有列出的學歷將作個別考慮

Qualifications not listed above will be considered on a case-by-case basis

學分轉移及學科豁免 Credit Transfer and Course Exemption

[www.ln.edu.hk/arts/animation-and-digital-arts/prospective-students/senior.php](http://www.ln.edu.hk/arts/animation-and-digital-arts/prospective-students/senior.php)

## 就業前景 Employment Prospects

畢業生可在大中華及全球的創意產業鏈中找到發揮自身才能之處：

Graduates are expected to play significant roles in creative industries in the region and Hong Kong, in areas such as:

- 動畫產業 Animation
- 數碼特效製作 Digital Special Effects
- 多媒體藝術 Multimedia Arts
- 虛擬實境 Virtual Reality
- 廣告製作 Advertisement
- 電影及電視 Film and Television
- 遊戲設計 Game design



## 申請及面試 Application & Interview

網上報名 Online Application  
[www.ln.edu.hk/arts/animation-and-digital-arts](http://www.ln.edu.hk/arts/animation-and-digital-arts)



申請人需於報名系統提交作品集。作品集需載有由申請人自行創作的作品及其簡短說明並以PDF格式提交。作品集必須以數碼格式提交並且能反映學生過往於藝術、設計、動畫及其他相關創作的嘗試。檔案大小不得超過20MB。

Applicants are required to submit an art portfolio to the application system. The art portfolio must be in digital format and contain art works which are created by the applicant with a brief introduction to each art work. It must show students' past attempts in art, design, animation and other related creations. It must be submitted in PDF format with file size not more than 20MB.

申請人或有機會獲邀出席以個人或小組形式進行的面試。申請人需於面試中以三分鐘簡介其作品集。

Shortlisted applicants will be invited to attend interview. The interview will be in individual or group format. During the interview, applicants will be required to present their submitted art portfolio for 3 minutes.

## 每年學費 Annual Tuition Fee

本地學生 Local Students  
HK\$100,000

非本地學生 Non-Local Students  
HK\$130,000

## 聯絡我們 Contact Us

- ☎ (852) 2616 7430
- ✉ [ada@LN.edu.hk](mailto:ada@LN.edu.hk)
- 🌐 [www.ln.edu.hk/arts/animation-and-digital-arts](http://www.ln.edu.hk/arts/animation-and-digital-arts)

